
                                                                                  

 

          

 

 

 

 
 

 
Aan de West-Friese Raden en Colleges van Burgemeester en Wethouders 
 
 
Betreft: MIRT-studie 
 
 

West-Friesland, 6 februari 2016 
 
 
Geachte Raden en Colleges van West-Friesland, 
 
Als West-Friese raden hebben we al besloten om meer samen te werken op West-Fries 
niveau. Dit komt mooi tot uiting in de West-Friese raadsbijeenkomsten.  
Op West-Fries niveau hebben we ook besloten om meer samen te werken in: 

- Pact van West-Friesland 
- Toeristische Agenda voor West-Friesland 
- Regionale economische agenda  
- Regionale Structuurvisie 

Deze drie punten hebben nog één belangrijk ingrediënt nodig om West-Friesland nog 
sterker te ontwikkelen in de toekomst: een goede verbinding met Amsterdam. 
 
De verbinding met Amsterdam, zowel via het spoor als de weg, is cruciaal voor West-
Friesland. Velen van u zullen gemerkt hebben dat deze verbinding niet veel beter geworden 
is de laatste jaren. Het rijk zag dit ook en besloot tot een MIRT-verkenning corridorstudie 
Amsterdam-Hoorn om te kijken hoe de verbinding Amsterdam-West-Friesland verbeterd 
kan worden.  
 
Echter, een jaar nadat het rijk heeft besloten om de MIRT-studie uit te voeren hebben we 
als raden nog weinig teruggekoppeld gekregen van de portefeuillehouder binnen de regio. 
De minister verzocht uitdrukkelijk om zogenaamde meekoppelkansen voor het onderzoek. 
Dit zijn projecten op gebied van bijvoorbeeld natuur/toerisme/leefomgeving die ook prima 
in de studie zouden passen. Dit zijn unieke kansen waarover nog in geen enkele raad 
gesproken is. Ook dringen we erop aan om vooral het bedrijfsleven en maatschappelijke 
organisaties bij de planontwikkeling te betrekken.  
 
Daarom verzoeken wij vanuit de raden om een actievere inzet vanuit de colleges. Ook 
zouden we in de raad graag meer hierover met u in gesprek zijn. Er liggen mooie en 
noodzakelijke kansen voor de ontwikkelingen in West-Friesland, die moeten we samen 
grijpen. Maar om ervoor te zorgen dat we als West-Friesland in 2025 een goede verbinding 
naar Amsterdam hebben is dit wel nodig. Dan hoeven de West-Friezen niet meer in de file 
te staan of als haringen in een ton in de trein te staan. 
 
 
Met vriendelijke groet, 

Namens VVD West-Friesland 
Ronald Louwman 
Barry Bierman 
 
 
 
Kijkt u voor meer inhoudelijke informatie ook op www.corridoramsterdamhoorn.nl 


